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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

 

PROTOKÓŁ NR 107.2024 
 

posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 25 stycznia 2024 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji.  

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 r. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Dokonał otwarcia posiedzenia Komisji oraz powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Komisja obraduje w pełnym składzie. 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna na posiedzeniu w dniu 25 stycznia 2024 r. stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu.   

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji.  

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 r. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Uwag nie wniesiono – Komisja pracuje, wg przedstawionego porządku obrad.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 23 listopada 2023 r. – zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem 

tego protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 10 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 r. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Powiedział, że w kwietniu czekają nas wybory i według jego opinii nie powinno się narzucać 

następcą rozbudowanego planu pracy. Zaproponował, by Komisja zajęła się stałymi 

zagadnieniami oraz zaległym tematem, niezrealizowanym w ubiegłym roku, gdyż przesunął się 

termin zakończenia inwestycji.   

Następnie przedstawił propozycję planu pracy: 

 

Lp. Tematyka 
Termin 

Realizacji 

1 Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok 

I kwartał 

2 
Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2023 

rok 

3 
Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Osieczna za 2023 rok 

II kwartał 

4 

Informacja na temat przebudowy ulic dr. Bronisława 

Świderskiego, Bukowa, Olchowa, Klonowa, Jaworowa, 

Grabowa, Osiedle Jaworowy Jar w miejscowości Osieczna 

5 
Zaopiniowanie propozycji stawek podatkowych i opłat 

lokalnych na 2025 rok 
IV kwartał 

6 
Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Gminy 

Osieczna na 2025 rok 

 

Zapytał, czy ktoś z członków Komisji chciałby coś zmienić, albo coś dodać. Propozycji zmian 

nie zgłoszono, Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie ww. planu pracy Komisji. 

W głosowaniu udział wzięło 10 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Plan pracy został przyjęty jednogłośnie. 

Plan pracy Komisji Budżetu Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna na 2024 rok stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przekazał informację o zaplanowanym terminie kolejnej sesji, która odbędzie się w 2 lutego.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Informował o aktualnie realizowanych działaniach dotyczących postępowań przetargowych. 

1. Otworzyliśmy oferty przetargowe na budowę lokalnej oczyszczalni ścieków wraz                        

z siecią kanalizacyjną obsługującą miejscowość Wojnowice. Zgłosiło się trzech 

potencjalnych wykonawców: 

− P.H.U. CHOD-DRÓG z ofertą opiewającą na 7.257.000,00 zł; 

− AQUA-KAN SP Z O.O. z ofertą opiewającą na 6.519.000,00 zł; 

− ATA-TECHNIK SP. Z O.O. z ofertą opiewającą na 10.387.629,54 zł. 

Jesteśmy w trakcie analizy złożonych ofert. Zakładając ich przyjęcie, wybrany zostanie 

oferent, który złożył ofertę najkorzystniejszą. Zadanie realizowane jest w trybie 

„zaprojektuj i wybuduj”. Zakładamy, że termin realizacji wyniesie 18 miesięcy                           

od momentu podpisania umowy. Wykonawca potrzebuje około pół roku na kwestie 



3 
 

projektowe, stąd prace powinny rozpocząć się jesienią tego roku. Natomiast 

zakończenie przewidujemy na sierpień 2025 roku. Jeżeli chodzi o kwotowanie                             

aktualnie zaplanowane mamy dwie kwoty: 

− 2.050.000,00 zł. w tegorocznym budżecie jako wkład własny Samorządu; 

− 2.450.000,00 zł  w WPF-ie (na przyszły rok), tj. dotacja z Polskiego Ładu. 

Brakująca kwota to 2.019.000,00 zł, dodając koszty inspektora nadzoru oraz inne 

drobne wydatki – zakładamy, że w 2025 r. potrzebne będzie jeszcze 2.200.000,00 zł. 

2. Ogłosiliśmy przetarg na budowę stacji uzdatniania wody w miejscowości Frankowo 

oraz sieci wodociągowej Frankowo-Kąkolewo. Otwarcie ofert zaplanowano na 2-go 

lutego br. Realizacja zadania nastąpić ma do końca tego roku. Zaplanowane środki                     

w budżecie na ten cel to 5.700.000,00 zł z Polskiego Ładu oraz 1.300.000,00 udział 

własny.  

3. W najbliższym czasie ogłosimy przetarg na budowę hali sportowej przy Zespole Szkół 

w Kąkolewie, w ramach programu Olimpia. Realizacja zadania również nastąpić ma               

do końca 2024 roku. 

Na zakończenie Burmistrz dodał, że następnym ważnym zadaniem będzie remont kościoła 

parafialnego w Osiecznej oraz rozpoczęcie rewitalizacji Rynku w Osiecznej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał Pana Burmistrza, czy realizacja pumptracków została już zakończona.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że w Kąkolewie tak, natomiast z Osiecznej nie mamy jeszcze takiego 

potwierdzenia.   

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył posiedzenie Komisji. 

 

    

 

      Protokołowała             Przewodniczący 

                                                                Komisji Budżetu, Gospodarki,                                                                                      

Rolnictwa i Ochrony Środowiska         

     Marta Skorupka       

         

            Jarosław Glapiak 


